
Zápis ze 17. zasedání  zastupitelstva obce Lipník, konané dne

1. 11. 2011 v 19 hod.

Přítomni:  Josef Novotný, Ludmila Mácová, Zdeněk Kneslík, Jaroslav Králík, Miroslav Svoboda,  Pavel 

Nedvědický, Miloslav Tomek, Miroslava Tomková.

Nepřítomni:  Arnošt Pacola

Program:

1. Zahájení 

2. Kontrola zápisu z minulé schůze

3. Projednávání rozvoje obce  – dotace za areál Havránek

4. Sestavení inventarizačních  komisí – inventura ke konci roku

5. Různé, diskuse

6. Závěr

K bodu 1 - Schůzi zahájil starosta Josef Novotný, přivítal přítomné zastupitele.  Ověřovateli byli určeni 

Miloslav Tomek, Miroslava Tomková. 

K bodu 2 - Zápis z minulé schůze přečetla Lída Mácová  – nebyly vzneseny žádné připomínky. 

K bodu 3 – Byl projednán a odsouhlasen rozvoj obce v oblasti výstavby a kulturně společenského 

života  v návaznosti na podání  žádosti na SZIF týkající se financování rekonstrukce srubu v Havránku.  

K bodu 4  - K 31. 12. 2011  proběhne inventura obecního majetku. Byly sestaveny inventurní komise 

ve složení:  Hlavní komise:  Kneslík Zd.,  Novotný J., Svoboda M., Svobodová A., Mácová L. 

                      Hasiči: Tomek M., Svoboda Pavel, Mikeš František, Nedvědický Pavel

                       Inventář obce: Svoboda M., Novotný J., Králík J., Nedvědický P.,  Jaša Michal

                       Knihovna: Tomková M., Pacola A., Nevrzalová Jana

                      KD:  Novotný J., Svoboda M., Králík J., Tomek M., Nedvědický P., Slatinská A., Pléha K.

K bodu 5  - OZ schválilo rozpočtové opatření č. 6, jedná se o navýšení položky 5321 o 5 718,- Kč 

/příspěvek obce na úhradu provozních výdajů ZŠ Myslibořice./ Převod majetku z účtu 022 

/samost.movité věci/ na účet 028 /drobný majetek/. Jedná se o majetek, který nedosahuje hranice 

40 000,- Kč: Přeřazujeme Výsuvný žebřík  13 280,-  Motorová stříkačka 14 960,- El.varhany 19 690,-

Zahr.traktor (zůst.cena) 122,- Žaluzie na OÚ 21 949,- Kuchyň.linka 19 645,- Žaluzie poradna 7 051,-  

Celková hodnota k přeřazení je 96 697,- Kč. 



                                                

       OZ schválilo prodej pozemku p.č.680/1 u domu č.p. 22 pro  Jana  a Marii Sobodovi a u domu      

č.p.23 Miroslavu Svobodovi. Cena za m2  35,- Kč. Vyměření zajistí místostarosta M. Svoboda a 

veškeré náklady spojené se zaměřením uhradí  kupující.

        OZ bylo seznámeno s Peticí matek dětí MŠ. Jedná se o zajištění dozoru učitelek při vycházkách 

mimo školu. Dořeší starosta obce, ředitel školy spolu s učitelkami. 

        Byla podána informace týkající se uzavření smlouvy mezi obcí a firmou ESKO – T, jedná se o 

ukládání odpadů občany do sběrných dvorů. Veškeré náklady dosud platily obce, které sběrný dvůr 

provozovaly. Obce dodají ke smlouvě seznam svých občanů, sazba je 140,- Kč za jednoho občana za 

den.

       Manželé Felklovi projevili zájem postavit v Lipníku rodinný domek. Celou záležitost s nimi bude 

vyřizovat místostarosta M. Svoboda. O postupu budeme informovat na příštích zasedáních OZ.

       OZ schválilo koupi pozemku p.č. 339/72 od Josefa Cafourka v KÚ Lipník, dle geom. plánu           

304-7452/2009. Jedná se o cestu kolem domu Josefa Cafourka.

        Žádost na zateplení školy bude podávat ve vyhlášeném termínu u Fondu životního prostředí.

         Z MěÚ odbor kanalizace  - zahájení vodoprávního řízení – vypouštění nečištěných odpadů  z části 

/stoka C a C 1 / do odpadního koryta pod rybníkem Okrouhlík. Předáno na projednání a založení do 

stavební komise.

         Milan Tomek vznesl požadavek, aby bylo dokoupeno nádobí do kuchyně v KD – odsouhlaseno. 

         Pavel Nedvědický vznesl připomínku ohledně proškolení druhého, případně i dalšího  člověka  na 

obsluhu kotle ústředního topení v KD – bude řešeno. 

         3. 12. 2011 proběhne tradiční rozsvícení vánočního stromu a Mikulášská nadílka pro děti v KD.

         Zdeněk Kneslík požádal, zda by mohli chlapci z přípravky v zimním období trénovat v KD pod 

dohledem trenérů.  Nebylo námitek.

     Starosta informoval o připravovaném kursu Severské chůze dne 12.11.2011 – zajišťuje 

M.Tomková; o nákladech vynaložených na Setkání důchodců; nákladech vynaložených na stavbu 

skladu za hřbitovem; o další úhradě další části závazku p. Zd. Obůrkovi z roku 2010 týkajícího se 

rekonstrukce sociálního zařízení ve škole; o úplné úhradě pohledávky od p. Fialové z Trnavy z roku 

2010.

     Místostarosta informoval o tom, že v obci začali nabízet služby i jiní kominíci než p. Buršík, který 

letos na jaře prováděl občanům revize komínů. – Občanům budeme nápomocni tím, že zjistíme 

nabízený rozsah prací včetně ceny  a toto poskytneme našim občanům. Jinak je to záležitost každého 

jednotlivého občana naší obce. 

                                                  

K bodu 6 – Schůzi ukončil starosta, příští zastupitelstvo bude 22.  11. 2011 už v 19 hodin.



        Přijatá usnesení ze 17. Zasedání ZO Lipník, konané dne 1. 11. 2011

1. Zastupitelstvo obce Lipník schválilo:

               a) Složení inventurních komisí pro inventury k 31.12.2011

b) Rozpočtové opatření č. 6 a přeřazení majetku mezi účty 

c) Prodej části pozemku p.č. 680/1

d) Koupi pozemku p.č. 339/72

.

2 .   Zastupitelstvo obce Lipník bere na vědomí:

a) Informaci o podání žádosti na dotaci na přestavbu areálu Havránek

b) Petici matek dětí MŠ 

c)  Záležitosti stavebního charakteru (předání st.komisi)

d) Informace o budoucí Smlouvě obce s firmou ESKO -T 

e) Žádost o stavební místo manželů Felklových 

f)  Podání žádosti na zateplení školy z Fondu Životního prostředí

g)Informaci o termínu konání Mikuláše a rozsvícení vánočního  stromu

Zapsal: Ludmila Mácová      

Starosta obce: Josef Novotný

       Ověřovatelé:  Miloslav Tomek,  Miroslava Tomková

       Skončeno v 20. 30 hod.                                         




